
STÁJ PRO DOJNICE
DAIRY FARM 
МОЛОЧНАЯ ФЕРМА  
 

Novostavba šestiřadé stáje pro 297 dojnic. Ocelová, bezsloupová konstrukce stáje má rozměry 79 m x 36,5 m. Napájení je 
pomocí nerezových vyhřívaných napájecích žlabů. Jsou zde zastýlané lehací boxy, samopoutací �xační žlabové zábrany, kejdu 
odklízí řetězové shrnovací lopaty DELTA. Na stáj navazuje dojírna s venkovním chladicím silem (20.000 litrů) a s čekárnou            
s přihaněčem.

Newly build a six-row barn with a total capacity of 297 cows. The dimensions of the barn with steel structure are 79 m x 36.5 m. The stainless 
steel heated waterers provide drinking for cows. The stalls are bedded by a separate. There are headlocks along the whole length of the feed 
barrier. The manure in the barn are cleaned by the chain scrapper shovels DELTA.  The new milking parlor with the automatic cow pusher in the  
holding area is close to the new barn. The milk is cooled down in an outdoor cooling tower (20,000 L).

Новостройка шестирядного коровника для 297дойных коров. Стальная конструкция здания без столбов, 79 х 36,5 м. Подогреваемые 
поилки из нержавеющей стали обеспечивают наличие достаточного количества питьевой воды. Содержание в боксах на подстилке. 
Навоз удаляется с помощью системы скреперов Delta с цепью. У кормового стала – хэдлоки. К коровнику примыкает доильный зал с 
наружным охладительным танком (20.000 л) и накопитель с автоматическим подгонщиком.

investor / инвестор: Obchodní družstvo Soběšice (2017)   

STÁJE PRO SKOT
STABLE FOR CATTLE

СОДЕРЖАНИЕ СКОТА

Více info / More Info / Подробнее: 
Mojmír Vacek   
mvacek@farmtec.cz 

Soběšice
(okres / district / район - Klatovy)  



STÁJE PRO SKOT
STABLE FOR CATTLE

СОДЕРЖАНИЕ СКОТА

přihaněč v čekárně dojnicautomatický přihrnovač krmiva

ovládací panel a pohled na silo z mléčnicechladicí a skladovací silo na mléko

nerezové napájecí žlaby Neptun, drbadla a ventilátoryzastýlané lehací boxy

systém DELTA - řetězová shrnovací lopata a pohonná jednotkaboční svinovací plachty
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